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ATTENTION :
FIDEL FILLAUD garantit au client la fonctionnalité des éléments constituant l'emballage vendu. Il appartient au client d'en vérifier la compatibilité physique et chimique 
avec ses produits dans les conditions usuelles de remplissage, stockage et transport. FIDEL FILLAUD ensures the functionality of the packaging components sold under 
our quality. It is the responsibility of the customer to check the physical and chemical compatibility with his products, in the usual conditions of filling, storage and transport.
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ATTENTION :  
FIDEL FILLAUD garantit au client la fonctionnalité des éléments constituant l'emballage vendu. Il appartient au client d'en vérifier la 
compatibilité physique et chimique avec ses produits dans les conditions usuelles de remplissage, stockage et transport. FIDEL FILLAUD 
ensures the functionality of the packaging components sold under our quality. It is the responsibility of the customer to check the physical 
and chemical compatibility with his products, in the usual conditions of filling, storage and transport.
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